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Abstract (en)
The bogie (1) has two pairs of wheels (2), in which wheels of one pair are connected to one another by a shaft (36) to form an axle (4). The axles
are connected to one another by a chassis. The chassis has side members supported on respective axle boxes (14, 14') of each axle. A motor (24)
is fixed to the chassis. The motor is extended between the wheels of the axle and rotatably drives one of the axles using a coupling and a reducing
gear. One of the axle boxes accommodates the reducing gear.

Abstract (fr)
Ce bogie comprend deux paires de roues (2), les roues (2) d'une paire étant reliées l'une à l'autre par un arbre pour former un essieu (4), lesdits
essieux (4) étant reliés l'un à l'autre par un châssis (6) comprenant au moins deux longerons (10) reposant sur des boîtes d'essieu (14, 14') de
chaque essieu (4), lesdites boîtes (14, 14') étant disposées entre les roues (2) dudit essieu (4), un moteur (24) fixé au châssis (6) s'étendant entre
les roues (2) de l'essieu (4) et entraînant la rotation dudit essieu (4) par l'intermédiaire d'un accouplement (42) et d'un réducteur (28). Une des
boîtes d'essieu (14) loge le réducteur (28) du moteur (24).
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